
Protokoll Avstämningsmöte / Jaktledarmöte  ÄSO Mark SO 161026 
  
 
Tid:  2016-10-26, kl 19.00 
Plats:  Kupan/StayHome, Örby 
Deltagare:  Jaktledare i ÄSO Mark SO + Styrelse 
Deltog ej på möte: Höghult, Kärra Nedre, Hultaberg, Mjöasjö 
 

 Mötet öppnades av Mattias Pettersson.   
Upprättande av närvarolista, se deltagare ovan. 
 

 Protokollförare Johan Söderlöv 
 

 Avskjutning fram till 161026: 
- 13 tjurar skjutna (1 st utdömd), tilldelning fullskjuten. 
- 4 hondjur skjutna 
- 3-kalv skjutna 
 

 Det har krävts 146h/skjuten älg 
 

 Fransson redovisade statistik från älgobs, avskjutning och jämförelse med 
angränsande ÄSKO. 
 

 Rapporter från jaktlagen på mötet visar att älgstammen verkar vara högre i 
Älekulla området. Efter samråd på mötet beslutades att följande jaktlag fick 1 st 
extra tilldelad älg 
 
-  Älekulla 1 st vuxet hondjur 
-  Dalagänget 1 st vuxet hondjur 
-  Snells 1 st vuxet hondjur 
-  Skårebo 1 st extra kalv 
-  Farnäs 1 st extra kalv 
 
Dessa 5 älgar är nu tilldelade älgar vilket innebär även att dessa ska betalas 
tilldelningsavgift på. 
 

 Vuxna älgar (hondjur) får jagas till och med 161130. Tjur jakten är avslutad. 
 

 Från 161201 får kalv skjutas även från 1-kalvs kor.   
Kalvjakten sker inom ramen för tilldelade kalvar för respektive jaktlag. 
 

 Styrelsen får besluta om det eventuellt blir fri kalvjakt i senare delen av 
december och i januari (beroende på hur kalvjakten utvecklas i början av 
december). Målsättningen inom vårt ÄSO är att skjuta lika många kalvar som 
vuxna fram till 31/1-17. 
 

 Skyddsjakten ligger kvar på Örbyälgarna. 
 

 Mötet avslutas 


